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Interpellation 

 

 

ställd till kommunstyrelsens ordförande Daniel Dronjak (M) med 

anledning av den senaste tidens oroligheter i Flemingsberg. 

 
Under den senaste månaden har ett antal allvarliga händelser skett i vår kommun, de 
flesta i eller kring Flemingsberg. Det handlar om grova brott och otryggheten i 
området ökar. Detta är en utveckling vi sett eskalera över tid och som vi nu ser de 
värsta uttrycken för. Det handlar om konflikter där tunga vapen som handeldvapen 
och granater är inblandade och där mycket tyder på att de inblandade individerna är 
ganska unga. 
 
Med anledning av ovan vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Daniel Dronjak:  
- Vilka åtgärder har Huddinge kommun hittills vidtagit för att öka tryggheten i 
Flemingsberg? 
- Vilka åtgärder har kommunen beredskap för att sätta in och situationen eskalerar 
ytterligare? 
- Har några åtgärder vidtagits mot den förening och den föreningslokal som av 
polisen nämns som central i dessa händelser? 
 
 
Nujin Alacabek  
 


